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L-kvartalet

B-kvartalet
Sekkefabrikken

Kilde: Finn kart



Illustrasjon fra 
reguleringsplanen for 
Vaterland



Formannskapet 5.12.2023

1. Formannskapet godkjenner ikke nytt leietilbud for innbyggertorg fra Slemmestad brygge AS, vedlegg 1.

2. Kommunedirektøren bes om å starte en prosess med Slemmestad Brygge A/S med mål om å redusere både 

arealmessig omfang og innhold/standard på lokaler tiltenkt innbyggertorg/kulturskole/bibliotek, herunder 

mulighet for økt sambruk med andre og eksisterende lokaler og aktører i lokalsamfunnet. Ny, fremforhandlet 

leieavtale basert på dette fremmes for politisk behandling. Prosessen må gis prioritet tids- og ressursmessig.

3. Sekkefabrikken som kulturarena utredes særskilt ift kostnad, standard og innhold.

4. Midlertidig innbyggertorg og kulturskole må ivaretas.

5. Kommunedirektøren involverer formannskapet tett i den videre prosessen.
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Brukernavn
Presentasjonsnotater
Formannskapet ga oss derfor et nytt oppdrag med å redusere areal og standard, slik at kostnadene blir redusert. Dette arbeidet har nå pågått siden nyttår, og formannskapet skal 2.april ta stilling til om en ny løsning er akseptabel.Vi skal nå redegjøre kort for den nye løsningen.



Nytt mandat – ny fremdrift – ny alternativ plan

• Opprinnelige planer og avtaler legges til side i denne omgang

Formannskapets oppdrag:

• Redusere kommunens årlige kostnader; areal, standard, sambruk, 
andre alternativer

• Sekkefabrikken er en del av kulturkvartalet

• Vurdere leie/eie
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Reorganisering av prosjektet

Prosjektgruppe medbestemmelse:

• Asker kulturråd

• Aksjonsgruppa

• Kulturliv/ungkultur

• Kulturskole

• Bibliotek

• Innbyggerdialog og frivillighet

• Ukentlige møter 

Arbeidsgrupper:

• Avantor Slemmestad/Asker 
kommune: helheten

• B-kvartalet:  
Innbyggertorg/bibliotek

• L-kvartalet: 
Kulturskole/ungdomstilbud

• Ukentlige møter
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Framdrift

• Planlegging og brukermedvirkning i januar, februar

• Kalkulasjon i mars

• To folkemøter i januar og februar

• Orientering i rådene i mars

• Orientering i utvalg for medborgerskap 21.mars

• Sak med kommunedirektørens innstilling om eventuell ny avtale til 
formannskapet 2.april
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Forutsetninger/idéer fra Avantor Slemmestad

Notat fra Slemmestad brygge, datert 19.12.23 (utarbeidet i samarbeid med Asker kommune):

• Redusere arealet i IBT: 

• Ta ut multisal (formålet dekkes gjennom sambruk i Sekkefabrikken)

• Flytte kulturskolen og ungkultur til L-kvartalet/Slemmestad MEK

• Redusere øvrige lokaler (kontorer, kafe, ? mm)

• Målsum for kommunens leiekostnader redusert med 15 % 

(Ak ønsker alternativ med økt reduksjon – vurdere mulighet)

• Forutsetter leie iht byggekost + fortjeneste

• Utredningsrisiko på Asker kommune (dersom man ikke kommer til avtale)
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Brukernavn
Presentasjonsnotater
Ny løsning med å dele innbyggertorget/biblioteket i B-kvartalet og kulturskole/ungdomstilbud i L-kvartalet, samt Sekkefabrikken.Forslaget er utarbeidet i samarbeid mellom Avantor Slemmestad og Asker kommune.



Innbyggertorget er planlagt i kvartal B på Vaterland. Etter endringene vil alt legges på ett plan. Andre etasje vil bli en kombinasjon av boliger og næring.

Innbyggertorget på ett plan

Endres til bolig/næring



Kvartal A og kvartal B på Vaterland blir liggende langs den nye Bøbekken som Asker kommune nå bygger.

Innbyggertorget på ett plan

Endres til bolig/næring

Kvartal A Kvartal B

Bøbekken



Innbyggertorget i kvartal B på Vaterland

Geologi/
sementmuseum

Bibliotekssamling
barn

Frivillighetskjøkken 
og aktivitetsrom

Aktivitetssal

Flerbruk

Samtalerom

Kontor og 
møteromMøterom

Lytterom

Samling



Sekkefabrikken

Hovedscenen

Lillescenen

Artister/backstage

Servering



Illustrasjon av ny bebyggelse og Sekkefabrikken



Sekkefabrikken

















Løsningen forutsetter

Reguleringsmessige forhold:

B-kvartalet

• Kulturarealer til bolig i IBT-kvartalet – ny rammetillatelse

L-kvartalet

• Beholde L-kvartalet (ikke riving), opprettholde boligarealet for øvrig

• Ikke forskyve Vaterlandsveien (kollektivfelt evnt innenfor dagens veiareal)
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Innstilling med alternativer til formannskapet 2.april

1) Får rettslig avklaring på leiepris på opprinnelig alternativ

2) Aksepterer utbyggers leiekrav på opprinnelig alternativ

3) Inngå leieavtale på alternativ løsning
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Møteinnkalling  
 

Utvalg Dato Sted 
Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

14.03.2024 kl. 16:00 Asker rådhus 

Merknad 

Eventuelt forfall må meldes på e-post: 

Politisk.sekretariat@asker.kommune.no 

Vararepresentanter møter etter nærmere beskjed fra møtesekretær. 

Tema: 

• Slemmestad innbyggertorg 

Sakskart  

Saker til behandling 

7/24 24/01460-2 Godkjennelse av protokoll fra møte i råd for personer med 
funksjonsnedsettelse, 08.02.2024 

8/24 24/01460-1 Omdisponering av tilskudd fra områdeforum til andre 
formål 

9/24 24/01055-1 Asker kommunes tilgjengelighetspris 2023 

Referatsaker 

 

 

Asker, 04.03.2024 
Kay Arne Sørensen 
Leder i råd for personer med funksjonsnedsettelse 

mailto:Politisk.sekretariat@asker.kommune.no
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Møteprotokoll 
 

Råd for personer med funksjonsnedsettelse 

Dato Tid Sted 
14.03.2024 16:00 – 18:00 Asker rådhus 

 

Møtet ble ledet av Kay Arne Sørensen. 

Til stede:  

Funksjon Navn Møtte for 

Leder i utvalg Kay Arne Sørensen  
Nestleder May B Myklebust  
Utvalgsmedlem Franck Tore Larsen  
Varamedlem Vigdis Haugen Aae Gunnar Johansen 
Utvalgsmedlem Trine Maanum  
Utvalgsmedlem Aase Midkiff  
Utvalgsmedlem Eirik Sander Viken  
Utvalgsmedlem Wenche Steenstrup  
Utvalgsmedlem Svein Lien  
 

Forfall: 1   

Utvalgsmedlem Gunnar Johansen   

 

Det var ingen merknader til innkallingen. 

 

Til stede fra administrasjonen: 

Rådgiver Trine Groven 

Protokollfører Ellen Gangnæs 
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Saksliste Side 

Saker til behandling 

7/24 24/01460-2 Godkjennelse av protokoll fra møte i råd for personer med 
funksjonsnedsettelse, 08.02.2024 

3 

8/24 24/01460-1 Omdisponering av tilskudd fra områdeforum til andre 
formål 

3 

9/24 24/01055-1 Asker kommunes tilgjengelighetspris 2023 5 

Referatsaker 
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Saker til behandling 

7/24 Godkjennelse av protokoll fra møte i råd for personer med 
funksjonsnedsettelse, 08.02.2024 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

14.03.2024 7/24 

 

Leders forslag til vedtak:  

 

1. Protokollen fra møte i råd for personer med funksjonsnedsettelse, 08.02.2024 
godkjennes slik den foreligger. 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Protokollen fra møte i råd for personer med funksjonsnedsettelse, 08.02.2024 
godkjennes slik den foreligger. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

8/24 Omdisponering av tilskudd fra områdeforum til andre formål 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 14.03.2024 8/24 
2 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

14.03.2024 8/24 

3 Ungdomsrådet 14.03.2024 9/24 
4 Utvalg for medborgerskap 21.03.2024  
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Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

 

1. Av tilskudd til områdeforum omdisponeres kr. 400.000 til å redusere kostnadene 
ved aktivitet for sårbare grupper, forstått som eldre og personer med kroniske 
lidelser/funksjonsnedsettelser. Tilskuddet skal samordnes med eller bakes inn i 
tilskudd på kr 2.000.000 under velferd til aktivitet for seniorer eller den 
eksisterende tilskuddsordningen «Aktivitetspotten».   

2. Av tilskudd til områdeforum omdisponeres kr 330.000 til tilskuddsordningen 
«Fritidskassa».  

3. Av tilskudd til områdeforum omdisponeres kr 330.000 til å styrke 
tilskuddsordningen til ferieaktiviteter.  

 

 

Behandling 

Trine Groven presenterte saken og besvarte spørsmål. 

Følgende forslag ble fremmet av Sørensen til tillegg i punkt 2 og 3, og nytt punkt 4: 

Ny setning i pkt. 2 etter «Fritidskassa: Tilskuddsordningen skal ha høyt søkelys på 
inkludering og tilgjengelighet, og skal også omfatte transport for barn og unge med 
spesielle behov. 

Ny setning i pkt. 3 etter ferieaktiviteter: Tilskuddsordningen skal ha høyt søkelys 
på inkludering og tilgjengelighet, og skal også omfatte transport for barn og unge 
med spesielle behov. 

Nytt punkt 4: 
Øke Tilskudd til eksisterende idrett og fritidsaktiviteter for personer med 
funksjonsnedsettelse. 

Sørensen foreslo også følgende alternativ til innstillingens punkt 1: 

Saken tas til orientering. 

Sørensen forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Vedtak  

1. Saken tas til orientering.   

2. Av tilskudd til områdeforum omdisponeres kr 330.000 til tilskuddsordningen 
«Fritidskassa». Tilskuddsordningen skal ha høyt søkelys på inkludering og 
tilgjengelighet, og skal også omfatte transport for barn og unge med spesielle 
behov. 

3. Av tilskudd til områdeforum omdisponeres kr 330.000 til å styrke 
tilskuddsordningen til ferieaktiviteter. Tilskuddsordningen skal ha høyt søkelys 
på inkludering og tilgjengelighet, og skal også omfatte transport for barn og 
unge med spesielle behov. 

4. Øke Tilskudd til eksisterende idrett og fritidsaktiviteter for personer med 
funksjonsnedsettelse. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

9/24 Asker kommunes tilgjengelighetspris 2023 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

14.03.2024 9/24 

 

Saksprotokollen for saken er unntatt offentlighet, jf. offentleglova § 26 andre ledd. 

 

 

Referatsaker 

1. Rådgiver Ingunn Ramsfjell presenterte planene for Slemmestad 
Innbyggertorg (presentasjon). 
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2. Trine Groven orienterte om nasjonalt opplæringsprogram for eldreråd. 
Lenke til opplæringen sendes medlemmene. 

3. Trine Groven foreslo befaring 19.09 av ny idrettshall ved Røyken 
VGS/ungdomsskole. 

4. Trine Groven foreslo at Velferd orienterer om «Ferie og fritidstilbud til 
voksne funksjonshemmede, finnes det?» i rådets møte 23.5. 

5. Trine Groven foreslo at Samfunnstjenester orienterer om «Badeplasser og 
friområder; sikkerhet, tilgjengelighet og universell utforming» i rådets møte 
23.5. 

6. Aase Midkiff stilte spørsmål om boliger med bemanning vs. ambulante 
tjenester. 
 
Spørsmålet besvares i neste møte. 

7. Svein Lien stiltes spørsmål om Riksrevisjonens rapport om rehabilitering av 
personer, Dokument 3:12 (2023-2024. 

Spørsmålet besvares i neste møte. 
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
24/01460-2 Ellen Gangnæs 

 

Behandles av Møtedato 
Råd for personer med funksjonsnedsettelse 14.03.2024 
 

Godkjennelse av protokoll fra møte i råd for personer med 
funksjonsnedsettelse, 08.02.2024 

Leders forslag til vedtak: 
 

1. Protokollen fra møte i råd for personer med funksjonsnedsettelse, 08.02.2024 
godkjennes slik den foreligger. 

 

 

Kay Arne Sørensen 

Leder i råd for personer med funksjonsnedsettelse 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/01460 Ellen Gangnæs 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

14.03.2024 7/24 

  

Godkjennelse av protokoll fra møte i råd for personer med 
funksjonsnedsettelse, 08.02.2024 

Råd for personer med funksjonsnedsettelse har behandlet saken i møte 14.03.2024 
sak 7/24 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Protokollen fra møte i råd for personer med funksjonsnedsettelse, 08.02.2024 
godkjennes slik den foreligger. 
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Møteprotokoll 
 

Råd for personer med funksjonsnedsettelse 

Dato Tid Sted 
08.02.2024 16:00 – 18:20 Asker rådhus 

 

Møtet ble ledet av Kay Arne Sørensen. 

Til stede:  

Funksjon Navn Møtte for 

Leder i utvalg Kay Arne Sørensen  
Nestleder May B Myklebust  
Utvalgsmedlem Franck Tore Larsen  
Utvalgsmedlem Gunnar Johansen  
Utvalgsmedlem Trine Maanum  
Utvalgsmedlem Aase Midkiff  
Utvalgsmedlem Eirik Sander Viken  
Utvalgsmedlem Wenche Steenstrup  
Utvalgsmedlem Svein Lien  
   
 

Forfall: 0   

    

Til stede fra administrasjonen: 

Rådgiver Trine Groven 

Protokollfører Ellen Gangnæs 

Det var ingen merknader til habilitet eller til innkallingen 
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Saksliste Side 

Saker til behandling 

4/24 24/01432-1 Godkjennelse av protokoll fra møte i råd for personer med 
funksjonsnedsettelse, 11.01.2024 

3 

5/24 22/02147-6 Temaplan for bærekraftig boligutvikling - høring 3 

6/24 24/00833-1 Informasjon om pårørendekoordinator og 
pårørendeprosjekt 

5 

Referatsaker 
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Saker til behandling 

4/24 Godkjennelse av protokoll fra møte i råd for personer med 
funksjonsnedsettelse, 11.01.2024 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 08.02.2024 4/24 
 

Leders forslag til vedtak:  

 

1. Protokollen fra møte i råd for personer med funksjonsnedsettelse, 11.01.2024 
godkjennes slik den foreligger. 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt 

Vedtak  

1. Protokollen fra møte i råd for personer med funksjonsnedsettelse, 11.01.2024 
godkjennes slik den foreligger. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

5/24 Temaplan for bærekraftig boligutvikling - høring 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 08.02.2024 6/24 
2 Ungdomsrådet 08.02.2024 6/24 
3 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 08.02.2024 5/24 
4 Utvalg for oppvekst 13.02.2024  
4 Utvalg for velferd 13.02.2024  
5 Utvalg for samfunnstjenester 15.02.2024  
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6 Utvalg for medborgerskap 15.02.2024  
7 Utvalg for plan og byggesak 28.02.2024  
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak:  

 

1. Temaplan for bærekraftig boligutvikling tas til orientering 

2. Det gis følgende innspill til planen 

……… 

 

 

Behandling 

Rådgiver Ingrid Blichfeldt innledet til saken og besvarte spørsmål. 

Forslag fremmet av May B. Myklebust til innspill på punkt 2: 

• Kommunen må sørge for at det bygges nok boliger spesielt tilpasset 
mennesker med ulike funksjonsnedsettelser, både med og uten fast 
bemanning, slik at vi unngår ventelister  

• Kommunen må sørge for at det bygges nok boliger øremerket mennesker 
med begrensede økonomiske ressurser  

• Kommunen må ha gode støtteordninger for ombygging/tilpassing av 
eksisterende boliger til personer med funksjonsnedsettelser. Her er det viktig 
med god informasjon til innbyggene om hvilke muligheter som finnes  

Kommunedirektørens innstilling punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 

May B. Myklebust forslag til nye innspill på punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Temaplan for bærekraftig boligutvikling tas til orientering 

2. Det gis følgende innspill til planen: 

- Kommunen må sørge for at det bygges nok boliger spesielt tilpasset 
mennesker med ulike funksjonsnedsettelser, både med og uten fast 
bemanning, slik at vi unngår ventelister. 
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- Kommunen må sørge for at det bygges nok boliger øremerket 
mennesker med begrensede økonomiske ressurser. 

- Kommunen må ha gode støtteordninger for ombygging/tilpassing av 
eksisterende boliger til personer med funksjonsnedsettelser. Her er det 
viktig med god informasjon til innbyggene om hvilke muligheter som 
finnes. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

6/24 Informasjon om pårørendekoordinator og pårørendeprosjekt 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 08.02.2024 5/24 
2 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 08.02.2024 6/24 
3 Utvalg for velferd 13.02.2024  
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak:  
 
1. Saken tas til orientering. 

 

 

Behandling 

Trine Groven presenterte saken og besvarte spørsmål. 

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Saken tas til orientering. 

 

[Lagre vedtak]  
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Referatsaker 

1. Presentasjon av tjenesteområdet Medborgerskap, ved direktør Christer Best 
Gulbrandsen. 

2. Presentasjon av sommeraktiviteter for barn og unge, ved rådgiverne Kamilla 
Stamnes og Anne-Karin Andvik. 

3. Ruter ved mobilitetsplanlegger Andreas Berntzen kommer 18. april for å 
orientere om samferdsel og mobilitet i Asker kommune (spisset mot 
kollektivtilbudet i kommunen, spesielt Asker syd) 

4. Leder tok om muligheten for å invitere brukerrådene for målgruppen til et 
seminar. 

5. Rådet diskuterte følgende temaer som kan være aktuelt å få presentert for 
rådet: 

- Orientering fra AIR om idrettslagenes tilbud til målgruppen 
- Orientering fra NAV Asker om lærlingekandidatordningen 
- Orientering fra NaKuHel om deres tilbud til målgruppen 
- Orientering fra kommunen om badeplasser og friområder; sikkerhet, 

tilgjengelighet og universell utforming 
- Ferie- og fritidstilbud til voksne funksjonshemmede, finnes det? 
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
24/01460-1 Christer Best 

Gulbrandsen 

 

Behandles av Møtedato 
Eldrerådet  14.03.2024 
Råd for personer med funksjonsnedsettelse 14.03.2024 
Ungdomsrådet 14.03.2024 
Utvalg for medborgerskap 21.03.2024 
 

Omdisponering av tilskudd fra områdeforum til andre formål 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

1. Av tilskudd til områdeforum omdisponeres kr. 400.000 til å redusere kostnadene 
ved aktivitet for sårbare grupper, forstått som eldre og personer med kroniske 
lidelser/funksjonsnedsettelser. Tilskuddet skal samordnes med eller bakes inn i 
tilskudd på kr 2.000.000 under velferd til aktivitet for seniorer eller den 
eksisterende tilskuddsordningen «Aktivitetspotten».   

2. Av tilskudd til områdeforum omdisponeres kr 330.000 til tilskuddsordningen 
«Fritidskassa».  

3. Av tilskudd til områdeforum omdisponeres kr 330.000 til å styrke 
tilskuddsordningen til ferieaktiviteter.  

 

1. Sammendrag 
Kommunestyret har bedt utvalg for medborgerskap vurdere å omdisponere 
midler som var tiltenkt tilskudd til områdeforum til andre formål. 
Kommunedirektøren gjør i denne saken rede for ulike alternative måter å gjøre 
dette på.  
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2. Bakgrunn for saken 
Kommunestyret vedtok 30. januar 2024 det følgende i sak 2/24:  
Avsatte midler til områdeforum reduseres til kr 400.000. Retningslinjer for 
områdeforum endres ved at årlig tildelt sum settes til 50.000. De 
områdeforumene som etableres i denne perioden skal være piloter og 
evalueres som grunnlag for eventuell videreføring i neste periode.  
 
Resterende midler (1,6 millioner) vurderes omdisponert til tiltak for å skjerme 
sårbare grupper, tjenester ved innbyggertorg, kostnader og tiltak for deltagelse i 
fritidsaktiviteter for barn og unge/forebygging av ungt utenforskap, egen sak om 
dette fremmes for hovedutvalg for medborgerskap.  
 
Kommunestyrets vedtak tok utgangspunkt i at områdeforumene var tiltenkt et 
tilskudd på 2.000.000 i 2024. Imidlertid ble det i samme sak gjort vedtak som 
har den konsekvens at tilskudd til områdeforum ble redusert med 540.000. Når 
det da skal forbeholdes 400.000 til områdeforum, er beløpet som skal vurderes 
omdisponert på kr. 1.060.000.  
 
Kommunedirektøren oppfatter vedtaket dit hen at utvalg for medborgerskap skal 
gjøre endelig vedtak i saken, herunder at utvalget har myndighet til å gjøre en 
egen vurdering av om midlene skal omdisponeres eller ikke.  
 
Ordningen med områdeforum og opprinnelig størrelse på tilskuddet ble vedtatt 
av kommunestyret 13. juni 2023 i sak 30/23. I retningslinjene som da ble 
vedtatt, sto det følgende om områdeforumenes økonomiske rolle i punkt 3.f:  
«Bruke penger som kommunen gir til områdeforumet – og andre penger som 
områdeforumet samler inn – til det beste for lokalsamfunnet.» 
 
I retningslinjenes bestemmelser om kommunens forpliktelser står det følgende 
om tilskudd i punkt 7.j:  
«Gi hvert områdeforum et årlig tilskudd på kr 250 000 i 2024. Tilskuddets 
størrelse etter 2024 avgjøres i kommunens årlige budsjetter. Kommunen skal 
bare føre kontroll med bruk av tilskuddet ved begrunnet mistanke om misbruk 
av pengene, men skal da kunne gjennomføre nødvendige kontrollaktiviteter for 
å fastslå om det har forekommet misbruk. Ubrukte midler skal kunne overføres 
til året etter. Kommunen utbetaler tilskudd etter å ha mottatt årsmøtepapirer, 
inkludert regnskap for bruk av fjorårets tilskudd.» 
 
Kommunestyret vedtok 12. desember 2023 i sak 77/23 det følgende:  
«Evaluering og gjennomgang av områder innenfor medborgerskap 
Kommunedirektøren bes om å gjøre en helhetlig evaluering og gjennomgang av 
ordningen med de 8 innbyggertorgene, frivillighetssentralene og den varslede 
etableringen av de nye områdeforumene med fokus på innsparing og effektiv 
drift.» 
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3. Saksopplysninger 
Ordningen med områdeforum er under etablering. Per 15. februar er det avholdt 
oppstartsmøter med etablering av lokale arbeidsgrupper i 7 av 8 områder. Det ser ut 
til at det første områdeforumet som blir etablert er Søndre Hurum områdeforum, med 
utgangspunkt i oppstartsmøtet som ble avholdt på Tofte senhøstes 2023.  
 
Før og etter vedtaket om etablering av områdeforum har det vært ulike holdninger til 
tilskuddet til områdeforum fra ulike miljøer. Asker idrettsråd, Asker kulturråd og Asker 
frivillighetsutvalg har uttalt seg kritisk, og har ment at midlene bør gå til allerede 
eksisterende frivillighet. Asker velforbund og arbeidsgruppen for Søndre Hurum 
områdeforum har derimot ment at disse midlene er viktige for lokal frivillighet.  
 
En eventuell omdisponering av midler vil for flere alternativer kunne gjøres innenfor 
budsjettet til tjenesteområde medborgerskap. I noen tilfeller vil en omdisponering 
kunne medføre behov for overføring til annet tjenesteområde. Det vil i så fall rent 
teknisk kunne løses ved 1. tertialrapportering.  
 
 
4. Kommunedirektørens vurdering 
Kommunedirektøren vil her kort gjøre rede for ulike alternative løsninger i tråd med 
kommunestyrets oppdrag til kommunedirektøren av 30. januar. Da valg av løsning 
først og fremst handler om politisk prioritering mellom ulike formål anser 
kommunedirektøren at det er tilstrekkelig med en kortfattet oppsummering av de 
viktigste fordeler og ulemper med hver løsning, sett ut fra kommunens eksisterende 
planverk og andre relevante hensyn. Kommunedirektøren oppsummerer derfor dette 
i tabellform, med fordeler, ulemper og vedtaksforslag for hver løsning. 
Kommunedirektøren har inkludert å opprettholde tilskudd til områdeforum som én 
løsning, da kommunestyrets oppdrag har vært å vurdere en omdisponering. 
Vurderingen må da gjøres opp mot opprinnelig løsning. Det er mulig å kombinere 
ulike løsninger, så lenge man justerer beløpene slik at de totalt summerer seg til 
1.060.000.  
 
Tiltak for å skjerme sårbare grupper 
Det er mange ulike sårbare grupper i samfunnet. Imidlertid oppfatter 
kommunedirektøren ut fra debatt i formannskap og kommunestyre dette punktet dit 
hen at det er ønskelig å skjerme sårbare grupper fra prisøkninger, blant annet i 
svømmehallene, og at dette først og fremst handler om eldre og personer med 
funksjonsnedsettelser eller kroniske sykdommer.  
 
Tiltaket kan derfor ta form av å tilføre midler til relevante tjenester for å unnta visse 
grupper fra prisøkninger, eller av å yte tilskudd til grupper som organiserer tilbud til 
disse gruppene. Det er også mulig å tilføre midler til kommunale tjenester som kan 
skape mer aktivitet for sårbare grupper.  
 
 
 



 

  4/6 

Tiltak Fordeler Ulemper Vedtaksforslag 
Tilføre midler til 
tjenester 

Ubyråkratisk for 
målgruppene. 
Reduserer 
kostnader for 
brukerne. 

Mindre treffsikkert. Virksomhet idrett 
og friluft tilføres 
1.060.000 for å 
redusere prisene 
for sårbare 
grupper i 
svømmehallene.  

Yte tilskudd til 
grupper som 
organiserer tilbud 
til sårbare grupper 

Mer treffsikkert, og 
gir gruppene det 
gjelder mulighet til 
å disponere midler 
slik de ønsker 

Mer byråkratisk, og 
ikke sikkert det 
reduserer den 
enkelte brukers 
kostnader.  

Kommunens 
tilskuddsordninger 
tilføres kr 
1.060.000 til å 
redusere sårbare 
gruppers 
kostnader ved 
aktivitet 

Gi midler til 
aktiviteter for 
sårbare grupper i 
kommunal regi 

Øker 
aktivitetstilbud til 
sårbare grupper i 
tilfeller hvor ikke 
markedet eller 
frivilligheten tilbyr 
dette. 

Reduserer ikke 
kostnader til 
aktiviteter i frivillig 
eller privat regi. 

Virksomhet 
innbyggerdialog og 
frivillighet bes 
omprioritere 
1.060.000 til å 
arrangere 
aktiviteter for 
sårbare grupper.  

 
Tjenester ved innbyggertorg 
Kommunedirektøren oppfatter dette formålet som å handle om å reversere kutt i 
tjenester på innbyggertorgene som beskrevet i K-sak 2/24.  
 
Tiltak Fordeler Ulemper Vedtaksforslag 
Tilføre midler til 
innbyggertorgene 
for å opprettholde 
dagens omfang på 
kommunal 
veiledning ved 
Slemmestad 
innbyggertorg 

Gir mulighet til å se 
tjenestene ved 
innbyggertorgene i 
en helhetlig 
sammenheng ut fra 
utredningsoppdraget 
gitt av 
kommunestyret 12. 
desember 2023. 

Overfører midler 
fra frivillighet til 
kommunal drift. 
Usikkert om 
dette er effektiv 
bruk av 
ressurser.  

Kommunedirektøren 
bes omdisponere 
1.060.000 fra 
tilskudd til 
områdeforum til drift 
av innbyggertorg.  

 
Kostnader og tiltak for deltagelse i fritidsaktiviteter for barn og unge/forebygge ungt 
utenforskap 
Det kan tenkes en rekke ulike tiltak for å redusere barn og unges kostnader ved 
deltakelse i fritidsaktiviteter eller for å forebygge ungt utenforskap. Her kan det 
tenkes flere muligheter: Å tilføre midlene til kommunens ordning «Fritidskassa – alle 
skal med», som brukes til å søke om å dekke kostnader til utstyr, reise, cup, leir 
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og/eller deltakeravgifter i faste, organiserte aktiviteter for enkelte barn i familier med 
økonomiske utfordringer, uavhengig av type aktivitet; eller å tilføre midler til andre 
målrettede tiltak. Dette kan være å tilføre midler til tilskuddsordning for 
sommerferieaktiviteter, prosjekter innenfor porteføljen ungt utenforskap eller å lage 
helt nye ordninger.  
 
Tiltak Fordeler Ulemper Vedtaksforslag 
Tilføre midler til 
«Fritidskassa» 

Fyller på en 
allerede 
eksisterende 
ordning på en 
måte som gir 
lavere kostnader 
for den enkelte 
på en treffsikker 
måte 

Kommunal 
saksbehandling 
kan være mer 
byråkratisk 

Tilskuddsordningen 
«Fritidskassa» tilføres 
kr 1.060.000.  

Tilføre midler til 
ferieaktiviteter 

Treffer tilbud som 
det i dag er stort 
behov for å 
finansiere opp 

Treffer bare tiltak 
en del av året 

Tilskuddsordning til 
sommerferieaktiviteter 
tilføres kr. 1.060.000 

Tilføre midler til 
prosjekter i 
porteføljen «Ungt 
utenforskap» 

Kan forløse nye 
løsninger for å 
forebygge ungt 
utenforskap 

Usikker 
treffsikkerhet 

Prosjekter under 
porteføljen «Ungt 
utenforskap» tilføres 
kr. 1.060.000 

 
Opprettholde tilskudd til områdeforum 
Tilskuddet til områdeforum var tiltenkt å sørge for at lokalbefolkningen selv kunne gi 
midler til tiltak de mente var viktige i lokalsamfunnet. Ved å sørge for at det var 
betydelige midler til hvert områdeforum, ville det være mulig å gi midler til flere ulike 
typer tiltak, og på en ubyråkratisk måte. I og med at utvalg for medborgerskap og 
kommunestyret i debatten om vedtak av retningslinjer for områdeforum la betydelig 
vekt på å åpne opp for lokal innovasjon, var det viktig ikke å gi føringer for bruken av 
midlene, utover at de skulle komme lokalsamfunnet til gode. Det er derfor mulig, men 
ikke garantert, at opprettholdelse av tilskudd til områdeforum ville komme de samme 
formålene til gode som kommunestyret har pekt på i sitt vedtak 30. januar. Det er 
også mulig å legge sterkere føringer på hva midlene skal brukes til, men det ville da 
kunne komme i konflikt med målet om å bidra til innovasjon.  
 
Dersom områdeforumene med reduksjon i tilskuddet vil få større behov for bistand 
med å søke midler, eller i større grad søker andre kommunale tilskuddsordninger, vil 
dette kunne bidra til mer administrasjon for kommunen.  
 
Tiltak Fordeler Ulemper Vedtaksforslag 
Opprettholde 
tilskudd til 
områdeforum.  

Gir rom for lokal 
nyskaping, og at 
lokale formål kan 

Ikke treffsikkert, og 
risiko for at 
midlene blir brukt 

Tilskudd til 
områdeforum 



 

  6/6 

få midler på en 
ubyråkratisk måte.  

av allerede 
veletablerte 
grupper i 
lokalsamfunnet.  

opprettholdes på 
kr. 1.460.000.  

 
Relevans for bærekraft 
Alle løsningene skissert over vil styrke sosial bærekraft, og ikke ha negative 
konsekvenser for kommunens økonomiske bærekraft. Løsningene antas ikke å ha 
særlige konsekvenser for miljømessig bærekraft.  
 
 
5. Konklusjon 
Kommunedirektøren anser at valg av løsning først og fremst handler om politisk 
prioritering mellom ulike formål. Kommunedirektøren må imidlertid legge fram et 
forslag til vedtak. Kommunedirektøren anser styrking av eksisterende 
tilskuddsordninger som mest hensiktsmessig måte å ivareta de beskrevne formålene 
i kommunestyrets vedtak av 30. januar på, da dette gir ansvar til frivilligheten selv for 
å disponere midlene på best mulig måte.  
 
Kommunedirektøren foreslår derfor en kombinasjon av ulike tiltak, men vil 
understreke at utvalget kan gjøre en ny vurdering av om det å beholde tilskudd til 
områdeforum likevel kan være en nyskapende og ubyråkratisk måte å imøtekomme 
de samme formålene på.  
 

Lars Bjerke 
kommunedirektør 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/01460 Christer Best Gulbrandsen 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 14.03.2024 8/24 
2 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

14.03.2024 8/24 

3 Ungdomsrådet 14.03.2024 9/24 
4 Utvalg for medborgerskap 21.03.2024 10/24 
  

Omdisponering av tilskudd fra områdeforum til andre formål 

Eldrerådet har behandlet saken i møte 14.03.2024 sak 8/24 

Behandling 

Kommunedirektørens representant Trine Groven innledet til saken. 

Trygve Lia fremmet følgende forslag: 

Deler av midlene blir benyttet til å redusere prisene for bruk av varmtvannsbad for 
spesielt sårbare grupper, forstått som eldre og personer med kroniske 
lidelser/funksjonsnedsettelser. 

Kirsten Koht fremmet følgende forslag til saken: 

Stillingsbrøken til seniorkoordinator økes for på denne måten å sikre flere aktiviteter 
for eldre på innbyggertorgene. 

Saken tas til orientering. 

Kirsten Koht foreslo å ta saken til orientering. Forslaget ble enstemmig vedtatt. Det 
ble ikke votert over innstillingen i 3 punkter. 

Forslagene fra Lia og Koht ble enstemmig vedtatt. 
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Vedtak  

1. Saken tas til orientering.  
2. Eldrerådet har følgende innspill til prioriteringer i to punkt: 

• Deler av midlene blir benyttet til å redusere prisene for bruk av 
varmtvannsbad for spesielt sårbare grupper, forstått som eldre og 
personer med kroniske lidelser/funksjonsnedsettelser. 

• Stillingsbrøken til seniorkoordinator økes for på denne måten å sikre 
flere aktiviteter for eldre på innbyggertorgene. 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/01460 Christer Best Gulbrandsen 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 14.03.2024 8/24 
2 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

14.03.2024 8/24 

3 Ungdomsrådet 14.03.2024 9/24 
4 Utvalg for medborgerskap 21.03.2024 10/24 
  

Omdisponering av tilskudd fra områdeforum til andre formål 

Råd for personer med funksjonsnedsettelse har behandlet saken i møte 14.03.2024 
sak 8/24 

Behandling 

Trine Groven presenterte saken og besvarte spørsmål. 

Følgende forslag ble fremmet av Sørensen til tillegg i punkt 2 og 3, og nytt punkt 4: 

Ny setning i pkt. 2 etter «Fritidskassa: Tilskuddsordningen skal ha høyt søkelys på 
inkludering og tilgjengelighet, og skal også omfatte transport for barn og unge med 
spesielle behov. 

Ny setning i pkt. 3 etter ferieaktiviteter: Tilskuddsordningen skal ha høyt søkelys 
på inkludering og tilgjengelighet, og skal også omfatte transport for barn og unge 
med spesielle behov. 

Nytt punkt 4: 
Øke Tilskudd til eksisterende idrett og fritidsaktiviteter for personer med 
funksjonsnedsettelse. 

Sørensen foreslo også følgende alternativ til innstillingens punkt 1: 

Saken tas til orientering. 
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Sørensen forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak  

1. Saken tas til orientering.   

2. Av tilskudd til områdeforum omdisponeres kr 330.000 til tilskuddsordningen 
«Fritidskassa». Tilskuddsordningen skal ha høyt søkelys på inkludering og 
tilgjengelighet, og skal også omfatte transport for barn og unge med spesielle 
behov. 

3. Av tilskudd til områdeforum omdisponeres kr 330.000 til å styrke 
tilskuddsordningen til ferieaktiviteter. Tilskuddsordningen skal ha høyt søkelys 
på inkludering og tilgjengelighet, og skal også omfatte transport for barn og 
unge med spesielle behov. 

4. Øke Tilskudd til eksisterende idrett og fritidsaktiviteter for personer med 
funksjonsnedsettelse. 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/01460 Christer Best Gulbrandsen 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 14.03.2024 8/24 
2 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

14.03.2024 8/24 

3 Ungdomsrådet 14.03.2024 9/24 
4 Utvalg for medborgerskap 21.03.2024 10/24 
  

Omdisponering av tilskudd fra områdeforum til andre formål 

Ungdomsrådet har behandlet saken i møte 14.03.2024 sak 9/24 

Behandling 

Rådgiver Hege Oshaug presenterte saken og svarte på spørsmål. 

Innstillig i 3 punkter ble enstemmig vedtatt. 

 

Innstilling  

1. Av tilskudd til områdeforum omdisponeres kr. 400.000 til å redusere kostnadene 
ved aktivitet for sårbare grupper, forstått som eldre og personer med kroniske 
lidelser/funksjonsnedsettelser. Tilskuddet skal samordnes med eller bakes inn i 
tilskudd på kr 2.000.000 under velferd til aktivitet for seniorer eller den 
eksisterende tilskuddsordningen «Aktivitetspotten».   

2. Av tilskudd til områdeforum omdisponeres kr 330.000 til tilskuddsordningen 
«Fritidskassa».  

3. Av tilskudd til områdeforum omdisponeres kr 330.000 til å styrke 
tilskuddsordningen til ferieaktiviteter.  
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/01460 Christer Best Gulbrandsen 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 14.03.2024 8/24 
2 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

14.03.2024 8/24 

3 Ungdomsrådet 14.03.2024 9/24 
4 Utvalg for medborgerskap 21.03.2024 10/24 
  

Omdisponering av tilskudd fra områdeforum til andre formål 

Utvalg for medborgerskap har behandlet saken i møte 21.03.2024 sak 10/24 

Behandling 

Direktør Christer Best Gulbrandsen innledet til saken. 

Leder Bente Stein Mathisen (H) fremmet på vegne av H, V, FrP og Sp følgende 
alternative forslag: 

Av tilskudd til områdeforum omdisponeres følgende midler:  
 
•     Tilskudd til Solidaritetsfondet, kr 270.000 

•     Tilskudd til eksisterende idrettsaktiviteter for personer med  

       funksjonsvariasjoner, inkludert støtte ved transportutfordringer, kr 270.000 

•      Kompensasjon for bassengleie til revmatikerforeningene, kr 145.000  

•      Tilskudd til aktivitetsguiden, kr 100.000 

•      Tilskudd til kulturaktiviteter for sårbare grupper barn/unge som disponeres av 

        Asker kulturråd, jfr. modell som solidaritetsfondet, kr 275.000 

 

Leder Bente Stein Mathisens (H) alternative forslag ble satt opp imot innstillingen. 
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Stein Mathisens (H) forslag ble vedtatt mot 1 stemme (Abbas, A)  

Solav Abbas (A) fremmet følgende protokolltilførsel:  

Undertegnede representanter stemte i kommunestyret mot at midler til områdeforum 
skulle tas vekk fra områdeforums rammer og omdisponeres. Dette fordi kommunen i 
den prosessen som var igangsatt, hadde gitt forhåpninger om en viss økonomisk 
ramme for å utøve arbeidet i områdeforumene. Men, når saken nå er vedtatt, 
aksepterer vi de formålene som midlene brukes på. 

 

Vedtak  

Av tilskudd til områdeforum omdisponeres følgende midler:  

•     Tilskudd til Solidaritetsfondet, kr 270.000 

•     Tilskudd til eksisterende idrettsaktiviteter for personer med funksjonsvariasjoner, 

       inkludert støtte ved transportutfordringer, kr 270.000 

•      Kompensasjon for bassengleie til revmatikerforeningene, kr 145.000  

•      Tilskudd til aktivitetsguiden, kr 100.000 

•      Tilskudd til kulturaktiviteter for sårbare grupper barn/unge som disponeres av 

        Asker kulturråd, jfr. modell som solidaritetsfondet, kr 275.000. 
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
24/01055-1 Ragnar Sand Fuglum 

 

Behandles av Møtedato 
Råd for personer med funksjonsnedsettelse 14.03.2024 
 

Asker kommunes tilgjengelighetspris 2023 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

1. Tilgjengelighetsprisen 2023 tildeles:  
 
………….. 

 

1. Sammendrag 
Asker kommunes tilgjengelighetspris deles ut til enkeltpersoner, bedrifter, lag, 
foreninger, offentlige instanser eller politiske partier som har gjort en særlig 
innsats for å fremme universell utforming av samfunnet, eller på annen måte 
arbeidet ut over det vanlige for å bedre tilgjengeligheten for alle i sitt lokalmiljø. 

Tilgjengelighetsprisen fikk i 2021 nye statuetter, vedtatt av formannskapet 
12.10.2021 i sak 198/21. Beslutning om tildeling gjøres nå av rådet for personer 
med funksjonsnedsettelse. 

Oppfordring om innmelding av kandidater til årets tilgjengelighetspris ble 
kunngjort på kommunens hjemmesider 19.1.2024 og ble annonsert i 
Askermagasinet 26.februar med søknadsfrist 10.mars. 

Prisen deles ut av ordfører med rådet som vertskap torsdag 18.april kl. 14.00. 
 
Hensikten med prisen er å sette positivt fokus på arbeidet for universell utforming og 
økt tilgjengelighet, særlig overfor personer med funksjonsnedsettelse.  

 
Aktuelle kandidater skal ha bidratt vesentlig til:  
 

    



 

  2/2 

• å bryte ned personhemmende barrierer i vår kommune, i tråd med 
regjeringens strategi og målsetting om universell utforming av produkter, bygg 
og uteområder. Det vil si at all planlegging i utgangspunktet tar sikte på alle 
kommunens innbyggere 
  

• å legge forholdene til rette for at personer med funksjonsnedsettelse kan 
komme i og beholde inntektsgivende arbeid  
 

• å fremme tiltak som inkluderer personer med funksjonsnedsettelse i positiv 
aktivitet og sosialt fellesskap, og dermed skape forutsetninger for et mest 
mulig meningsfylt liv.  

 
Prisen består av plakett og diplom.  
 
Årets pris er annonsert med særlig fokus på inkluderende fritidsaktiviteter. 
Tidligere vinnere av prisen ligger på kommunens hjemmeside. 
 
Aktuelle og foreslåtte kandidater til prisen vil bli presentert i møtet. 
 
Kommunedirektøren anbefaler at rådet i denne omgang utelukker kandidater som 
har mottatt prisen tidligere.  
 
Rådet kan også fremme egne kandidater under behandlingen. 
 
 
2. Kommunedirektørens vurdering 
Kommunedirektøren har i denne saken lagt til rette for at rådet for personer med 
funksjonsnedsettelse kan utøve sitt mandat gitt i statuttene for Asker kommunes 
tilgjengelighetspris. Det er rådet som velger prisvinneren. 
 
 
Lars Bjerke 
kommunedirektør 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 
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